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Projekt 
Protokół Nr X/2025 

ze sesji Rady Gminy Malechowo 
odbytego w dniu 19 lutego 2025 r. 

w siedzibie Urzędu Gminy  Malechowo 
 

 
Początek  sesji: 
- godz. 930 

 
Zakończenie sesji: 
- godz. 1128 

 

 

X sesja Rady Gminy Malechowo przebiegało w następującym porządku: 
 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad, przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr VII/2024 z VII sesji Rady Gminy Malechowo w dniu 11 grudnia 

2024 r.  
4. Przyjęcie protokołu Nr VIII/2024 z VIII sesji Rady Gminy Malechowo w dniu 20 grudnia 

2024 r. 
5. Przyjęcie protokołu Protokół Nr IX/2025 z sesji  Rady Gminy Malechowo w dniu 13 

stycznia 2025 r. 
6. Sprawozdanie Wójta z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
7. Przyjęcie uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę Nr XXVI/214/2017 Rady Gminy 

Malechowo z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie określenia kryteriów naboru do 
publicznych przedszkoli na terenie Gminy Malechowo na drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 

8. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, 
których przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas oznaczony do 3 lat. 

9. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych 
w miejscowości Podgórki. 

10. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Malechowo, określoną działką nr 129/2 położoną w obrębie 
ewidencyjnym Lejkowo. 

11. Przyjęcie uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Sławieńskiemu. 

12. Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/69/2024 Rady Gminy Malechowo z 
dnia 20 grudnia 2024 r. w sprawie przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Karwice i Paproty –
Paprotki w gminie Malechowo. 

13. Pzryjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego               
i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso.  
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14. Przyjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego               
i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 

15. Przyjęcie  uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  na terenie  Gminy Malechowo w 2025 roku. 

16. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego Korpus Wsparcia 

Seniorów dla Gminy Malechowo na rok 2025. 
17. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2025 rok. 
18. Przyjęcie  uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Malechowo na lata 2025-2036. 
19. Interpelacje i zapytania radnych. 
20. Wolne wnioski. 
21. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
22. Zamknięcie sesji. 

 
W X sesji Rady Gminy zwołanym przez Przewodniczącą Rady Gminy zgodnie ze Statutem 
Gminy Malechowo oraz ustawą o samorządzie gminnym, udział wzięło 13 Radnych:Angelika 
Rokita, Anetta Wiącek, Beata Hetmańska, Mateusz Wiącek, Wiesław Rosiński, Grzegorz 
Kiniorski, Monika Chruszcz, Magdalena Jadczak, Mateusz Sydoruk, Paweł Figura, Izabela 
Konfederak-Fąfara, Bogumiła Urbaniak, Małgorzata Zosiuk, nieobecni: Piotr Nakielski i 
Sebastian Orzechowski. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

 

W sesji Rady Gminy uczestniczyli: Wójt Gminy Malechowo Krzysztof Jarotek, Skarbnik Gminy 
Sylwia Piechota, Sekretarz Agnieszka Czarnuch, Kierownik RGK Maciej Stanisławski, Kierownik 
ROKP Tadeusz Chylewski, Kierownik FZ Barbara Katka- Wójcicka, Kierownik RIGP Adam Kallaur, 
Kierownik GOPS Beata Kaźmierczak oraz Radca Prawny Piotr Sikorski. Lista obecności stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Malechowo przywitała wszystkich przybyłych, po czym otworzyła 
X sesję Rady Gminy Malechowo XI Kadencji. Następnie stwierdziła obecność 13 Radnych 
obecnych na posiedzeniu Komisji Stałych, co stanowi quorum. IX wspólne posiedzenie Komisji 
Stałych zostało zwołane  na wniosek Przewodniczącej Rady Gminy Magdaleny Jadczak, o czym 
stanowi załącznik nr 3. 
Zawiadomienie o zwołaniu wspólnego posiedzenia komisji wraz z projektami planu pracy 
Radnych zostało dostarczone Radnym w terminie zgodnym z § 60 pkt 4 Statutu Gminy 
Malechowo.  
 
Ad. 2 Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad, przyjęcie porządku obrad. 
 
Wniosków w sprawie zmian w porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Ad. 3 Przyjęcie protokołu Nr VII/2024 z VII sesji Rady Gminy Malechowo w dniu 11 grudnia 
2024 r.  
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Przewodnicząca poddała pod glosowanie projekt protokołu Nr VII/2024 z VII sesji Rady Gminy 
Malechowo w dniu 11 grudnia 2024 r.  
 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Protokół Nr VII/2024 z VII sesji Rady Gminy Malechowo w dniu 11 grudnia 2024 r. został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu Nr VIII/2024 z VIII sesji  Rady Gminy Malechowo w dniu 20 grudnia 
2024 r. 
 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt protokołu Nr VIII/2024 z VIII sesji Rady Gminy 
Malechowo w dniu 20 grudnia 2024 r. 
 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

 

Protokół Nr VIII/2024 z VII posiedzenia Komisji stałych Rady Gminy Malechowo w dniu 20 
grudnia 2024 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 5  Przyjęcie protokołu Nr IX/2025 z sesji  Rady Gminy Malechowo w dniu 13 stycznia 
2025 r. 
 
Przewodnicząca poddała pod glosowanie projekt protokołu Nr IX/2025 z sesji Rady Gminy 
Malechowo w dniu 13 stycznia 2025 r. 
 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

 

Protokół Nr IX/2025 z sesji  Rady Gminy Malechowo w dniu 13 stycznia 2025 r. został podjęty 

jednogłośnie. 

 
Ad. 6 Sprawozdanie Wójta z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
 
Pan Wójt przywitał wszystkich obecnych, następnie poinformował o zmianach kadrowych 
jakie nastąpiły w Gminie tj. stanowisko sekretarza Gminy objęła Pani Agnieszka Czarnuch, a 
kierownikiem Referatu Oświaty Kultury i Promocji w drodze awansu Został Pan Tadeusz 
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Chylewski. Od 1 lutego w wyniku przeprowadzonego naboru Kierownikiem GOPS została Pani 
Beata Kaźmierczak, zastępując Panią Zdzisławę Kubiak, która odeszła na emeryturę, po 45 
latach pracy w dniu 31 stycznia na emeryturę odeszła również Pani Anna Marchewka a jej 
miejsce w drodze naboru zajęła Pani Kamila Michlewicz. Następnie podziękował wszystkim za 
organizacje, udział i datki podczas 33 finału WOŚP. Poinformował o dyżurze radcy prawnego 
w punkcie informacyjno- konsultacyjnym.  

✓ W bieżącym roku gmina Malechowo przyjęła do realizacji dwa programy mające na 
celu wsparcie dla osób niepełnosprawnych i ich rodzin: 

• „Asystent osobisty osób niepełnosprawnych” 

• „Opieka wytchnieniowa” 
Oba projekty są w 100% finansowe ze środków zewnętrznych. 

✓ Wszystkie szkoły zostały zakwalifikowane do programu „Aktywny do kwadratu” 
stanowiącego jeden z elementów „Aktywna szkoła”, 

✓ Zakończył się nabór na zajęcia muzyczne, które będą się odbywać w Świetlicy Kultury 
w Malechowie oraz Domu Wiejskim w Ostrowcu , 

Środki zewnętrzne, projekty czekające tylko na podpisanie umów: 

• „Akademia małych Noblistów w Gminie Malechowo” – środki na utworzenie nowego 
oddziału przedszkolnego, dofinansowanie stanowi 90% całego projektu, 

• „Gmina Malechowo Klimat Zaczyna się tutaj” -  dofinansowanie stanowi 85% całego 
projektu, 

Projekty czekające na rozstrzygnięcie: 

• „Lokalna siła wsparcia” 

• „Gmina Malechowo tu wspieramy rodziny” 

• Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Niemica, 

• Przebudowa drogi wewnętrznej w miejscowości Malechówko, 

• Przebudowa drogi Gminnej w miejscowości Ostrowiec, 

• Przebudowa drogi powiatowej na odcinku Niemica-Kusice, - projekt wspólnie ze 
Starostwem Powiatowym, 

Pomoc przy składaniu wniosków dla OSP oraz granty strażackie na jednostkę OSP w 
Sulechowie. 
Prowadzone inwestycje w tym momencie to remont kościoła w Malechowie. 
Inwestycje: 

• Rozbudowa sieci wodociągowej na terenie Gminy Malechowo miejscowość Lejkowo, - 
niezbędna dokumentacja aby pozyskać środki, 

• Modernizacja hydroforni w Pękaninie, - niezbędna dokumentacja projektowa aby 
pozyskać środki 

• Wymiana aeratora do napowietrzania wody, któremu wychodzi termin ważności- 
Ostrowiec, 

• Rozbudowa sieci kanalizacyjnej, aby przepompować ścieki z Żegocina do Podgórek, 
wymagane prace dodatkowe czyli wymiana niektórych odcinków starej kanalizacji, 

• Przepompownia ścieków Pękanino-Kusice, Lejkowo do Sulechówka i Karwice do 
Rzyszczewa, - inwestycja w trakcie, 

• Rozbudowa sieci kanalizacyjnej Kusice-Laski – niezbędna dokumentacja projektowa, 

• Budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w Pękaninie, 

• Przebudowa oczyszczalni ścieków w Ostrowcu- niezbędna dokumentacja projektowa, 

• Dokumentacja projektowa na dwie drogi w Gorzycy, 
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• Droga w Przystawach- niezbędna dokumentacja projektowa,  

• Droga w Kusicach – niezbędna dokumentacja projektowa, 

• Zagospodarowanie terenu przy jeziorze w Ostrowcu – niezbędna dokumentacja 
projektowa, 

• Świetlica w Sulechowie, niezbędna kuchnia, posadzka w remizie zarwana – niezbędna 
dokumentacja projektowa, 

• Budowa świetlicy w Lejkowie – niezbędna dokumentacja projektowa, 

• Budowa świetlicy w Białęcinie- niezbędna dokumentacja projektowa, 

• Modernizacja systemu kamer niezbędnych do transmitowania sesji RG Malechowo, 

• Cyberbezpieczeństwo – przesuniecie niewykorzystanych środków z roku ubiegłego, 

• PSZOK w Malechowie między cmentarzem a Budynkami WZD 

• Budowa boisk wielofunkcyjnych na terenie Gminy a mianowicie przy szkołach w 
Niemicy i Ostrowcu,- niezbędna dokumentacja projektowa, 

• Budowa placów zabaw na terenie Gminy , a mianowicie przyszkolne w Lejkowie, 
Ostrowcu i Niemicy – dokumentacja projektowa, 

• Projekt na kanalizację w Sulechowie na przetłoczenia nieczystości do Sulechówka- 
niezbędna dokumentacja projektowa, 

• Rozbudowa sieci wodociągowej w Ostrowcu i podłączenia Kosierzewa i Podgórek – 
niezbędna dokumentacja projektowa, 
23.30 

 
 
Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę Nr XXVI/214/2017 Rady Gminy 
Malechowo z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych 
przedszkoli na terenie Gminy Malechowo na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 
oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 
 
Pan Kierownik Tadeusz Chylewski poinformował, że jest to uchwała porządkująca ponieważ 
odziały przedszkolne w szkołach podstawowych są traktowane jako przedszkola wiec w 
uchwale po słowach „ publicznych przedszkoli” dodaje się słowa „i oddziałów przedszkolnych 
w publicznych szkołach podstawowych”. 
 
Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała w sprawie zmieniającej uchwałę Nr XXVI/214/2017 Rady Gminy Malechowo z dnia 

28 marca 2017 r. w sprawie określenia kryteriów naboru do publicznych przedszkoli na 

terenie Gminy Malechowo na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego oraz 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, została podjęta jednogłośnie 

nadano jej Nr X/78/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 
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Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, 
których przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas oznaczony do 3 lat. 
 
Kierownik RGK Maciej Stanisławski poinformował, że niniejsza uchwała dotyczy wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnej umowy z dotychczasowymi dwoma dzierżawcami na okres do 3 lat na działkę 
nr 273/4 o pow. 0,1400 ha która położona jest w obrębie ewidencyjnym Sulechowo. Aktualnie 
nieruchomość jest przedmiotem umów dzierżawy zawartych na okres 3 lat, które wygasają 
04.04.2025 r. oraz 30.04.2025 r.  
Dzierżawcy zwrócili się z wnioskami o przedłużenie umów dzierżawy wyżej wymienionej 
nieruchomości na okres do 3 lat, z przeznaczeniem na uprawy rolne.  
Dzierżawcy należycie wywiązują się z warunków zawartych dotychczasowo umów.  
 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, których 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas oznaczony do 3 lat, uchwała została podjęta 
jednogłośnie nadano jej Nr X/79/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 5  do protokołu. 
 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych 
w miejscowości Podgórki. 
 
 
Kierownik RGK Maciej Stanisławski poinformował, że w wyniku zamiany Gmina Malechowo 
pozyska nieruchomość gruntową oznaczoną nr 189/68 o pow. 0,0048 ha, która powstała z 
podziału działki nr 189/1, położonej w obrębie ewidencyjnym Podgórki, gmina Malechowo. 
Decyzja podziałowa nie jest jeszcze ujawniona w księdze wieczystej. Druga strona  zamiany 
pozyska nieruchomość oznaczoną nr 189/65 o pow. 0,0173 ha, położoną w obrębie 
ewidencyjnym Podgórki, Gmina Malechowo. 
 
Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w miejscowości 
Podgórki, uchwała została podjęta jednogłośnie nadano jej Nr X/80/2025. Uchwała stanowi 
załącznik nr 6  do protokołu. 
 



7 
 

Ad. 10 Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Malechowo, określoną działką nr 129/2 położoną w obrębie 
ewidencyjnym Lejkowo. 
 
Kierownik RGK Maciej Stanisławski poinformował, że planowana jest sprzedaż działki w 
miejscowości Lejkowo numerze ewidencyjnym 129/2 o pow. 0,3956 ha położonej w obrębie 
ewidencyjnym Lejkowo, gmina Malechowo. 
 
Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Malechowo, określoną działką nr 129/2 położoną w obrębie ewidencyjnym Lejkowo, uchwała 
została podjęta jednogłośnie nadano jej Nr X/81/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 7  do 
protokołu. 
 
Ad. 11 Przyjęcie uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Sławieńskiemu. 
 
Kierownik RGK Maciej Stanisławski poinformował, że od tego roku jest uruchomiona nowa 
linia autobusowa przez powiat sławieński na trasie Laski – Sławno, w związku z tym oraz 
utrzymaniem linii Nr15 trasa Darłowo-Sławno kwota na realizację zadania w zakresie 
organizacji publicznego transportu zbiorowego  na liniach komunikacyjnych wynosi w tym 
roku 95.543,28 zł. 
 
Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sławieńskiemu, 
uchwała została podjęta jednogłośnie nadano jej Nr X/82/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 
8  do protokołu. 
 
Ad. 12 Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/69/2024 Rady Gminy Malechowo z 
dnia 20 grudnia 2024 r. w sprawie przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Karwice i Paproty –Paprotki w 
gminie Malechowo. 
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Kierownik RIGP Adam Kallaur poinformował, że planowana jest zmiana załącznika graficznego 
i zmniejszenie poprzez wyłączenie z obszaru opracowania planu miejscowego działki Nr. 136 
w obrębie Karwice oraz części działki Nr. 324 również w obrębie Karwice.  
 
Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała zmieniającej uchwałę Nr VIII/69/2024 Rady Gminy Malechowo z dnia 20 grudnia 
2024 r. w sprawie przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentów obrębów Karwice i Paproty –Paprotki w gminie Malechowo, 
uchwała została podjęta jednogłośnie nadano jej Nr X/83/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 
9  do protokołu. 
 
 Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego               
i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 
za inkaso.  
 
Pani Skarbnik Sylwia Piechota poinformowała, że Pani Sołtys Joanna Golik zrezygnowała z 
funkcji inkasenta w sołectwie Karwice i tym podyktowana jest zmiana tej uchwały. 
 
Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego   i podatku leśnego 
w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, uchwała 
została podjęta jednogłośnie nadano jej Nr X/84/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 10  do 
protokołu. 
 
Ad. 14 Przyjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego               
i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 
inkaso. 
 
Pani Skarbnik Sylwia Piechota poinformowała, że nowym inkasentem została  Radna Beata 
Hetmańska. Pani Skarbnik zaznaczyła, że Radna nie może brać udziału w glosowaniu. 
 
Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. Z głosowania 

wyłączona została Radna Beata Hetmańska. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 12 radnych. 
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Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 
Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego  i podatku leśnego w 
drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso, uchwała została 
podjęta jednogłośnie nadano jej Nr X/85/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 11  do 
protokołu. 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  na terenie  Gminy Malechowo w 2025 roku. 

Kierownik RIGP Adam Kallaur poinformował, że uchwała jest propozycją przyjęcia programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Malechowo w roku 2025. Program stanowi załącznik do niniejszej uchwały i treść jego 
jest tożsama z latami poprzednimi, zmiana dotyczy kosztu ze względu na rosnące koszty 
utrzymania zwierząt, aktualny koszt to 80.200,00zł. 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt  na terenie  Gminy Malechowo w 2025 roku, została 
podjęta jednogłośnie nadano jej Nr X/86/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 12  do 
protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego Korpus Wsparcia 

Seniorów dla Gminy Malechowo na rok 2025. 

Kierownik GOPS Pani Beata Kaźmierczak poinformowała, że  jest to kontynuacja programu z 
roku 2024,  program ma na celu zwiększenia poczucia bezpieczeństwa i możliwości 
samodzielnego funkcjonowania w miejscu zamieszkania osób starszych z naszej Gminy 
poprzez świadczenia opieki na odległość. 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  
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Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego Korpus Wsparcia Seniorów dla 

Gminy Malechowo na rok 2025, została podjęta jednogłośnie nadano jej Nr X/87/2025. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13  do protokołu. 
 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2025 rok. 

Pani Skarbnik Sylwia Piechota poinformowała, że „dokonano zmian w planie dochodów, 

zmiany te spowodowały zwiększenie o 378.760,22 zł, w planie wydatków dokonano 

zwiększenia na 2.508.769,22 zł  zwiększenie jest spowodowane niezakończeniem 4 projektów 

z roku poprzedniego i zmniejszonymi dochodami o kwotę 176.158,00 zł z tyt. Dotacji celowej 

otrzymanej z budżetu państwa na realizacje własnych zadań bieżących Gminy na 

dofinansowanie zadań w zakresie wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym 

kończą sześć lat. Zwiększenie deficytu nie jest przyczyną kolejnego kredytu, deficyt ten będzie 

pokryty z zaciągniętej w 2023 roku pożyczki na finansowanie zadania Rozbudowa systemów 

uzdatniania wody i kanalizacyjnej w Gminie Malechowo, realizowanego z udziałem środków 

pochodzących z budżetu unii europejskiej o kwotę 281.000,00 tyś. ta pożyczka przechodzi na 

ten rok, ze względu na zrealizowane zadania przez wykonawcę , z wynikających z rozliczenia 

środków określone w artykule 5 ust. 1pkt 2, chodzi tu o zaliczkę na realizację zwiększenia 

poziomu cyberbezpieczeństwa Gminy Malechowo, o kwotę 116.675,46 zł . są to środki, które 

wpłynęły na konto Gminy w 2024 r. Z wolnych środków o kwotę 1.62.411,22 zł, wolne środki 

pochodzą z kredytu, który został zaciągnięty, natomiast nie został osiągnięty planowany 

deficyt,  i z nadwyżki z lat ubiegłych o kwotę 110 913,34 zł,. Zmiany w planie dochodów 

wynikają  głównie ze zwrotów z lat ubiegłych różnych dotacji które zostały rozliczone przez 

podmioty publiczne takie jak powiat sławieński , miasto Darłowo i miasto Koszalin oraz 

105.429,83 środki na realizację projektu „W szkołach Gminy Malechowo Można uczyć się 

inaczej”, środki z realizacji zadania Budowa klubu dziecięcego w Malechowie kwota 411. 786,53 zł,. 

Pan Wójt w swoim wystąpieniu przedstawiał wszystkie nowe i kontynuowane wydatki z lat ubiegłych.. 

Ponad to 4 sołectwa złożyły swoje plany finansowo-rzeczowe Drzeńsko, Laski, Paproty, Pękanino, , dział 

600 łączna kwota 22.592,36 zł zakup materiałów i wyposażenia oraz zakup usług, bieżące utrzymanie 

dróg wewnętrznych i przystanków, dział 750 o kwotę 500,00 zł – usługi telekomunikacyjne , obsługa 

Rady Gminy Dział 750 o kwotę 10 000,00 zł kwoty na PPK FINANSOWANE PRZEZ PODMIOT 

ZATRUDNIAJĄCY (Urząd Gminy). dział 750 o kwotę 16.200,00 diety dla Sołtysów, dział 900 na łączną 

kwotę 32.000,00 zl usługi- utrzymanie czystości, zieleni, opieka nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

pozostała działalność gospodarka komunalna, 50.000,00 zł oświetlenie drogowe, 921 kwota 20.000,00 

dotacja na realizację zadania , Uaktywnianie osób w wieku senioralnym poprzez działania w zakresie 

kultura ludowa i ochrona dziedzictwa narodowego.  W uchwale   Nr VIII/70/2024 prócz zmiany 

załącznika do uchwały budżetowej jest paragraf 4 w uchwale z grudnia dotyczącej uchwalenia budżetu 

Gminy Malechowo na rok 2025 dodaje się w §8 pkt 1 ,literę „b”  który otrzymuje brzmienie „celowe na 

pomoc innym j.s.t. załącznik Nr 14, kwota -95.543,28 zł- pomoc dla powiatu sławieńskiego na 

organizacje transportu zbiorowego, zmienia się również  §10 pkt2, który otrzymuje brzmienie 

„finansowanie planowanego deficytu do kwoty 2.433.500,00” jest to wzrost o kwotę 281.000,00 zł z 

tytułu niezrealizowanej pożyczki w 2024 roku a zaciągniętej w 2023 roku. 
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Pani Radna Monika Chruszcz, zapytała o kwotę z zaciągniętej pożyczki na finansowanie zadania 

realizowanego z udziałem  środków pochodzących z budżetu UE. W pierwszej uchwale budżetowej 

przyjętej 20 grudnia 2025 r. było 78.522,00 zł. a dziś  jest 359.522,00 zł. Następnie wyraziła swoją opinię 

na temat wolnych środków, gdzie wolne środki to nie są pieniądze, które zbywają, a są to pieniądze 

pożyczone. Dodała Również, że jest zaniepokojona rosnącą nadwyżką z lat ubiegłych, zapytała  skąd się 

ona bierze? 

Pani Skarbnik Sylwia Piechota poinformowała, że wzrost o kwotę 281.000,00 zł z tytułu 

niezrealizowanej pożyczki w 2024 roku a zaciągniętej w 2023 roku, przyczyną tego jest niewykonanie 

robót budowlanych w roku 2024, zadanie to będzie zakończone w tym roku , w związku z tym część 

niezrealizowanej pożyczki przeszła na rok bieżący. Pani Skarbnik odpowiedziała na drugie pytanie, iż 

wolne środki wynikają z rozliczenia kredytu, który brany jest na planowany deficyt, i dopiero na koniec 

roku pokazuje jak został fizycznie wykonany. Planowany deficyt był ponad 5.000.000,00 zł a teraz po 

dokonaniu sprawozdawczości finansowej okazuje się, że jest znacznie niższy, stąd te wolne środki. 

Nadwyżka z lat ubiegłych wynika z różnicy w sprawozdaniu o nadwyżce deficytu jednostki samorządu 

terytorialnego między kwotą po planach a kwotą wykonaną. 

Pan Radny Mateusz Sydoruk wyraził swoje zaniepokojenie o planowanym kredycie na 4.300.000,00 zł. 

Pani Skarbnik poinformowała, że ten kredyt już był przy uchwale budżetowej i w przypadku uchwały w 

sprawie zmian w budżecie nie powoduje żadnej zmiany w kwocie kredytu, a 281.000,00 zł dotyczy 

kredytu zaciągniętego w 2023 r. kredyt ten jest transzowany. 

Pani Radna Monika Chruszcz poinformowała, że uchwala budżetowa jest różna od tej z grudnia i nie 

rozumie skąd są aż takie duże różnice. W listopadzie w WPF było zaplanowane 20.230.139,00 zł dziś 

jest 24.480.186,00 zł czyli wzrost o 4.500.000,00 zł. 

Pani Skarbnik Sylwia Piechota poinformowała, że Pani Radna powołała się na złą uchwałę, że w grudniu 

była podjęta uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy finansowej na lata 2025-2036. 

Pani Radna Beata Hetmańska opuściła X sesję RG Malechowo.  

Pani Radna Chruszcz stwierdziła że w kwotach na pewno się nie pomyliła. 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

 
Udział w głosowaniu wzięło: 12 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2025 rok, została podjęta 
jednogłośnie nadano jej Nr X/88/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 14  do protokołu. 
 

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Malechowo na lata 2025-2036. 
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Pni Skarbnik Sylwia Piechota poinformowała, że dokonano zmian w planowanych dochodach 
i wydatkach w roku 2025r. Zmiany te spowodowały zwiększenie deficytu budżetu o kwotę 
2.130.000,00 zł. 
Dla przedsięwzięcia: Zwiększenie poziomu cyberbezpieczeństwa w Gminie Malechowo 
zwiększono planowane wydatki w 2025 r. o niezrealizowane wydatki w 2024 r., tj. o kwotę 22 
000,00 zł – wydatki bieżące oraz o kwotę 130 956,00 zł – wydatki majątkowe.  
Dla przedsięwzięcia: W szkołach Gminy Malechowo można uczyć się inaczej zwiększono 
planowane wydatki w 2025 r. o niezrealizowane wydatki w 2024 r. w jednostkach: Szkoła 
Podstawowa w Lejkowie – 6 924,60 zł, Szkoła Podstawowa w Niemicy – 9 387,95 zł, Zespół Szkół 
w Ostrowcu – 7 515,53 zł, Zespół Szkolno-Przedszkolny w Malechowie – 11 488,28 zł, Urząd Gminy 
Malechowo – 16 675,96 zł.  
Dla przedsięwzięcia: Rozbudowa systemu uzdatniania wody i sieci kanalizacyjnej w Gminie 
Malechowo zwiększono łączne nakłady finansowe o kwotę 108 870,90 zł oraz planowane wydatki 
w 2025 r. o kwotę 459 000,00 zł.  
Dla przedsięwzięcia: Przebudowa systemu oczyszczania ścieków na terenie gminy Malechowo 
zwiększono łączne nakłady finansowe o kwotę 260 875,18 zł oraz zwiększono planowane wydatki 
w 2025 r. o kwotę 599 085,26 zł.  
Dla przedsięwzięcia: Termomodernizacja budynku użyteczności publicznej wraz z budową 
instalacji fotowoltaicznej w gminie Malechowo zmniejszono łączne nakłady finansowe o kwotę 9 
225,30 zł. 
Do wykazu przedsięwzięć wprowadzono zadania o których wspomniał  Pan Wójt:  
1) Budowa świetlicy wraz z zagospodarowaniem terenu w miejscowości Lejkowo  
Lata realizacji: 2024 – 2025  
Łączne nakłady finansowe: 65 559,00 zł  
Planowane wydatki w 2025 r. – 20 000,00 zł;  
2) Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Sulechowo  
Lata realizacji: 2025 – 2026  
Łączne nakłady finansowe: 280 000,00 zł  
Planowane wydatki w 2026 r. – 280 000,00 zł;  
3) Budowa kanalizacji sanitarnej Laski-Borkowo-Lejkowo  
Lata realizacji: 2025 – 2026  
Łączne nakłady finansowe: 280 000,00 zł  
4) Rozbudowa SUW wraz z budową nowej sieci wodociągowej w miejscowości Ostrowiec oraz w 
części miejscowości Kosierzewo  
Lata realizacji: 2025 – 2026  
Łączne nakłady finansowe: 300 000,00 zł  
Planowane wydatki w 2026 r. – 300 000,00 zł. 
 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

 
Udział w głosowaniu wzięło: 12 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

 Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Malechowo na lata 
2025-2036 została podjęta jednogłośnie nadano jej Nr X/89/2025. Uchwała stanowi załącznik 
nr 15  do protokołu. 
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Ad. 19 Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni zapytali Pana Wójta czy już wiadomo kto dopuścił się zrzutu nieczystości do jeziora w 
Ostrowcu? Jakie kroki poczyniła Gmina aby zapobiec na przyszłość takiej sytuacji? Czy 
wiadomo kto się tego dopuścił? Oraz czy przedsiębiorca z Ostrowca jest podłączony pod 
oczyszczalnię ścieków gminnych? 

Pan Wójt poinformował, że sprawa została przekazana na policję do  Wód Polskich, zgłoszenie 
zostało wysłane również do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska. Natomiast 
kierownik RGK poinformował, że oczyszczalnia ścieków w Ostrowcu jest przeznaczona do 
ścieków bytowo-gospodarczych a nie przemysłowych, co oznacza, że ścieki przemysłowe nie 
mogą tam płynąć.  

Pani Radna Monika Chruszcz, poprosiła się o odniesienie się do jej zapytania które dotyczyło 
Zarządzenia Nr 58/2024 roku uchylające Zarządzenie 259/2021 w sprawie udzielania 
regulaminu zamówień publicznych w UG. 

Pan Wójt poprosił o zapytanie na piśmie do którego się odniesie. 

Pani Radna zapytała czy nie można teraz aby słyszeli mieszkańcy? 

Pan Wójt odpowiedział, że zapozna się z rozporządzeniem i odpowie, ponadto wszystko jest 
publikowane więc nikt nic nie ukrywa. 

Pani Radna Monika Chruszcz poinformowała, że chodzi jej o transparentność w wydawaniu 
środków publicznych i Pan Wójt dał sobie wolną rękę i do kwoty 130 tyś netto będzie sam 
podejmował decyzję?  

Pan kierownik RIGP Adam Kallaur poinformował, że odnośnie zarządzenia uchylającego 
regulamin, to dotyczyło to regulaminu powyżej 130.000,00 zł, więc ten regulamin tak 
naprawdę nie jest potrzebny, gdyż wszelkie przepisy reguluje ustawa Prawo zamówień 
publicznych do kwot powyżej 130.000,00 zł. 

Pan Radny Sydoruk zapytał czy już wiadomo kiedy będą nabory i kiedy będzie skończony 
„żłobek”? 

Pan kierownik RIGP Adam Kallaur poinformował, że planowane zakończenie budowy, bez 
wyposażenia jest planowane na listopad bieżącego roku.  

Pani Radna Monika Chruszcz zapytała o plan ogólny, w marcu 2024 roku kwota na to zadanie 
wynosiła 200.000,00 zł z tego 40.000,00 było do zrealizowania w 2024 r., 160.000,00 zł., w 
2025 r. W WPF jest obecnie 364.000,00 zł skąd ta różnica? 

Pani Skarbnik Sylwia Piechota Poinformowała, że w ubiegłym Roku Rada Gminy podjęła 
uchwałę w sprawie zmiany z WPF gdzie ta zmiana była ujęta.  
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Pan Radny Mateusz Wiącek zapytał o spotkanie z rodzicami odnośnie gry na instrumentach 
poinformował, że wiadomość przyszła do rodziców w sobotę po południu a spotkanie było w 
poniedziałek. Wyraził swoje niezadowolenie z zaistniałej sytuacji, stwierdził, że uważa że to 
jest koniec Orkiestry ponieważ jest tylko nauka gry na pianinie i gitarze , saksofonie , klarnecie, 
uważa, że Orkiestra została zamknięta z końcem roku, chciałby się dowiedzieć co dalej będzie 
robione w tej sprawie?  

Pani Dyrektor Biblioteki Anna Zając poinformowała, że w piątek w godzinach popołudniowych 
została podjęta decyzja o zebraniu, tak pasowało instruktorom. Wyraziła, że jest jej przykro że 
informacja tak późno dotarła do rodziców. Poinformowała również, że z miesiącem marcem 
rusza Orkiestra, tego zadania podjął się Pan Radosław Pliszka i Pan Jarosław Górny ponieważ 
panowie, którzy przyjeżdżali z Koszalina zrezygnowali z grania. Następnie przedstawiła plan na 
Orkiestrę a mianowicie, że planowane jest zrobienie zespołu muzyczno–wokalnego. 

Pan Radny Wiącek zapytał o wykształcenie i kwalifikacje osób, które będą pracowały z dziećmi. 

Pani Dyrektor Biblioteki poinformowała, że dyrygenta nie posiadamy, a osoby o których mowa 
to są osoby które już pracowały z dziećmi, które pracują w szkole, pracowały w przedszkolu i 
tak pianino- Tomasz Juszczyk, gitara- Łukasz Banaś, klarnet i saksofon – Radosław Pliszka. 

Pani Radna Monika Chruszcz zapytała o dotacje celowe udzielone z budżetu Gminy 
Malechowo na zadania własne gminy realizowane przez podmioty nie należące do sektora 
finansów publicznych w 2025 roku dział 921, jest tam dwa razy po 20.000,00 zł czy to jest 
związane z orkiestrą? 

Pan Kierownik Tadeusz Chylewski poinformował, że nie jest to związane z Orkiestrą, że jest to 
związane z reaktywacja zespołu „Słoneczko” z Niemicy. 

Pan Radny Mateusz Sydoruk zapytał kierownik FZ  czy są wiadomo jakie projekty się nie 
zakwalifikowały do realizacji. 

Pani Kierownik FZ Barbara Katka-Wójcicka poinformowała, że projekt dotyczący Niemicy był 
złożony jako projekt rezerwowy złożony przez powiat Sławieński, Gmina składała dwa projekty 
na drogę w Pękaninie jako projekt podstawowy i drogę w Ostrowcu jako projekt rezerwowy. 
Nie udało się pozyskać środków na drogę w Pękaninie a dwie wspomniane są nadal drogami 
rezerwowymi. Projekt „Akademia Małych Noblistów” -przeszedł, reszta projektów czeka na 
rozstrzygnięcie. 

Pan Radny Mateusz Wiącek zapytał o projekt termomodernizacji remontu budynku szkoły w 
Malechowie?  

Kierownik FZ Barbara Katka-Wójcicka poinformowała, że projekt ten jest elementem strategii 
ZIT. ZIT jest to dokument strategiczny, który tworzy obszar łącznie z powiatem. Odnosi się do 
powiatu ale jest to obszar funkcjonalny Miasta Sławno, w tej strategii wpisane są projekty, 
które można złożyć do dofinansowania zaraz po tym jak burmistrz miasta Darłowo podpisze 
umowę porozumienia z Urzędem Marszałkowskim na to, że oni przyjmują strategię do 
realizacji, na podstawie projektu wpisanego do tej strategii możemy się ubiegać o 
termomodernizację szkoły w Malechowie. Na chwilę obecną trzech partnerów odwołało się 
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od Zarządzenia Urzędu Marszałkowskiego i póki nie dostaną odpowiedzi na zarzuty, które 
złożyli wobec przyjętej wersji strategii Gmina Malechowo nie może podpisać umowy 
porozumienia. Umowa porozumienia jest to przyjęcie dokumentu strategicznego, który 
wyznacza obszar na podstawie którego można się starać o dofinansowanie 
termomodernizację szkoły w Malechowie oraz zagospodarowania jeziora w Ostrowcu, 
którego ten projekt też dotyczy.  

Pan Radny Wiesław Rosiński zapytał  co będzie jak partnerzy nie podpiszą porozumienia oraz 
zadał pytanie Panu Wójtowi o czy jeżeli nie wyrobimy się w rok czasu to czy jest plan na 
ogrzewanie Szkoły w Malechowie?  

Kierownik FZ Barbara Katka-Wójcicka poinformowała, że został zmieniony harmonogram 
naboru wniosków w Województwie Zachodniopomorskim aby wnioski były złożone do końca 
czerwca co nie oznacza, że termomodernizacja szkoły byłaby do końca czerwca. Należało by 
tę szkołę wyłączyć. Przy założeniu złożenia wniosku do końca czerwca, musimy czekać na 
pozostałych ponieważ system oceniania jest ciągły. Na cały powiat jest przeznaczone 52 mln i 
cały powiat musi być zgodny co do treści strategii. Jeśli trwało by to za długo, jest pomysł aby 
skorzystać z WFOŚ aby wyłączyć źródło z termomodernizacji i wymienić w ramach innej 
dotacji. 

Pani Radna Angielika Rokita zapytała co z bezpiecznym przejściem przy szkole w Niemicy? 

Kierownik RGK Maciej Stanisławski poinformował, że przejście nie zostało zrobione oraz że 
powstanie w miesiącu marcu, jeśli chodzi o przejście dla pieszych przy przepompowni, 
ponieważ szkoła ma przejście przy głównym wejściu.  

Pan Radny Wiesław Rosiński zapytał  czy mamy plan awaryjny jeśli chodzi o ogrzewanie w 
szkole w Malechowie.  

Kierownik FZ Barbara Katka-Wójcicka poinformowała, że o wynikach dowiemy się w ciągu 
najbliższych kilku miesięcy, a sam koszt wymiany ogrzewania z całą instalacja to koszt ok 1 mln 
złotych, co oznacza, że musimy szukać innych źródeł finansowania. 

Pan Wójt poinformował, że na chwilę obecną piec działa jest reanimowany i spełnia swoją 
funkcję, jeżeli trafi się awaria trzeba będzie wyciągnąć środki z budżetu gminy i kupić piec.  

Pani Radna Monika Chruszcz zapytała, o zatrudnienie w referacie Gospodarki Komunalnej, 
gdzie na dzień 30 kwietnia 2024 r. było to 14 etatów a na 30 listopada było 2 etaty więcej.  

Pan Wójt poinformował, że w referacie Gospodarki Komunalnej jest zatrudnionych 11 
pracowników fizycznych i tyle cały czas było, roznosimy również pocztę aby zmniejszyć koszty 
i przyśpieszyć proces dostarczania poczty.  

Pani Radna Monika Chruszcz poinformowała, że na jej zapytanie z 11 grudnia dostała 
odpowiedź, że na dzień 30 kwietnia było to 13,75 etatów a na dzień 30 listopada było to 15,75 
etatów. Wspomniała również o ofercie pracy do Referatu Inwestycji i Gospodarki 
Przestrzennej.  
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Pan Wójt poinformował, że mamy 11 pracowników technicznych i nic się nie zmieniło, a może 
ma na myśli Pani pracowników biurowych?  

Pan Radny Mateusz Sydoruk zapytał, czy wiadomo już kiedy będzie realizowana droga w 
Przystawach? 

Pan Wójt poinformował, że na razie trzeba stworzyć dokumentacje do projektu będzie to 
około pół roku następnie można przystąpić o pozyskanie środków z Funduszu Leśnego.  

Pani Radna Monika Chruszcz, zaznaczyła,  że nie we wszystkich miejscowościach są placówki 
wsparci dziennego i nie wszystkie dzieci mogą z tego korzystać. Zapytała również o  pozostałe 
4 ha  z 5 ha działki, które nie zostaną wykorzystane  jak ten 1ha pod PSZOK?  

Pan Wójt poinformował, że na dzień dzisiejszy potrzebujemy tylko 1ha pod PSZOK.  

Pan Mateusz Sydoruk zapytał, czy realizacja drogi zacznie się w 2026 roku? 

Pan Wójt poinformował, że zostanie złożony wniosek o dofinansowanie i jeżeli przejdzie droga 
będzie robiona.  

Pani Radna Monika Chruszcz zapytała, czy pracownicy na PSZOKU-u mają szkolenia dotyczące 
gospodarki odpadami? 

Kierownik RGK Maciej Stanisławski poinformował, że pracownicy, którzy obsługują PSZOK 
mieli przeszkolenie odnośnie zasad składowania odpadów, oraz poszczególnych frakcji, które 
są przyjmowane. Poinformował również, że porównując styczeń 2024 do styczeń 2025 
zanotowaliśmy zmniejszoną liczbę odpadów o 5 ton. Zaznaczył również, że w grudniu 2024 
jeden z pracowników odchodził na emeryturę co oznacza, że w miesiącu listopad o który było 
zapytanie powstał dublujący się etat.  

Pan Radny Mateusz Sydoruk zapytał co w przypadku gdy projekt na drogę  nie przejdzie? 

Pani Sołtys Darskowa Edyta Gawin odpowiedziała, że będzie trzeba czekać dalej tak jak inni, 
że oni mieszkańcy Darskowa mieli obiecane za poprzedniego Wójta i nadal czekają.  

Pan Radny Sydoruk poinformował, że nie chce niczego wymuszać ale chce żeby on i 
mieszkańcy mieli jasną i klarowna sytuację na temat realizacji tej drogi, czy w przypadku jak 
projekt nie przejdzie czy zostaną zabezpieczone pieniądze w budżecie. 

Pani Radna Anetta Wiącek poinformowała, że jest robione wszystko aby ta droga powstała i 
inne projekty. 

Pan Wójt Krzysztof Jarotek poinformował, że aby przystąpić do projektu, należy złożyć 
dokumentacje projektową jej ważność to 3 lata z możliwością przedłużenia o kolejne 3. Jeżeli 
nie uda nie wygrać konkursu w 2026 roku to będą próby stawania do kolejnych konkursów 
aby ten plan zrealizować.   
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Pani Radna Anetta Wiącek poinformowała, że była kiedyś w komisji infrastruktury i za  kadencji 
poprzedniego Wójta nie było takiego nacisku jak jest teraz, gdzie w 1 rok każdy oczekuje, że 
wszystko o co zawnioskuje będzie od razu zrobione. Wyraziła swoje zadowolenie z nowych 
inwestycji, których podjął i będzie podejmował się Wójt pochwaliła pracowników za ich 
wysiłek i zaangażowanie w pozyskiwanie nowych środków na inwestycje. 

Przewodnicząca Magdalena Jadczak, zgodziła się z Radna Wiącek, że przedstawione materiały 
to projekty dopiero przyszłych inwestycji i ma nadzieje że jak najwięcej zostanie 
zrealizowanych. 

Pani Radna Monika Chruszcz, poinformowała o zarządzeniu  wewnętrznym dotyczącym 
maksymalnych stawek dodatku funkcyjnego, następnie przedstawiła maksymalne stawki jakie 
przysługują poszczególnym pracownikom, zaznaczając, że są to dodatki do pensji. Następnie 
przedstawiła kolejne zarządzenie Pana Wójta o kwotach wynagrodzenia zasadniczego w 
poszczególnych kategoriach zaszeregowania z uwzględnieniem ich stawek maksymalnych. 
Zapytała skąd się wzięły pieniądze na takie podwyżki? I zapytała Panią skarbnik jakie jest źródło 
finansowania? 

Pan Wójt Krzysztof Jarortek, poinformował, że środki na wynagrodzenia pochodzą z budżetu 
Gminy, a Pani Radna przedstawiła kwoty brutto oraz kwoty maksymalne co nie oznacza, że są 
one przyznane.  

Pan Radny Mateusz Sydoruk wrócił do poprzedniego swojego pytania i dopytał czy jesteśmy 
oparci tylko na środki zewnętrze i  jeżeli ich nie będzie to nic nie będzie robione w kierunku 
powstania tej drogi i innych projektów? Ponieważ ludzie oczekują konkretów. 

Pan Wójt poinformował, że bez dokumentacji nie znane są koszty,  nie wiemy kiedy będzie 
ogłoszony jakikolwiek nabór na projekty, a możliwości pozyskania funduszy jest wiele lecz bez 
dokumentacji nie jesteśmy nic zrobić i powiedzieć.  

Pani Radna Anetta Wiącek, zaznaczyła, że droga w Malechowie została ukończona bez dotacji 
lecz z budżetu gminy, wiec podejrzewa, że jeżeli nie będzie dotacji na drogę o której wspomina 
Radny Sydoruk to Rada Gminy będzie dyskutować aby zrobić ją z budżetu gminy.  

Pani Radna Monika Chruszcz poinformowała, że środków z budżetu na inwestycje było „0”. 
Dalszą wypowiedź skierowała do Pana Wójta, że myśli że stawki podane a faktyczne się nie 
wiele różnią. Zwróciła uwagę na wzrost wynagrodzeń gdzie w listopadzie zostało 
zabezpieczone 190000,00 zł na wynagrodzenia. Poinformowała,  że prognoza na początek 
stycznia a koniec roku to jest 350.000,00zł różnicy. Następnie odniosła się do swojego 
zapytania z dnia 3 lutego 2025 r. dotyczącego nagród udzielonych w miesiącach lipiec i 
grudzień. Następnie wymieniła stawki nagród przyznanych przez Pana Wójta. (materiały 
dostępne na BIP).Wyraziła zdanie, że nie wszystko jest publikowane oraz, że w Gminie panuje 
cenzura. Zaznaczyła, że na nagrody w grudniu wydano 135.000,00zł. Zapytała Panią Skarbnik 
czy wcześniej były przyznawane takie nagrody?   

Pani Skarbnik odpowiedziała, że 10 lat temu na tamte czasy nagrody były większe niż zarobki, 
i wcześniej również były przyznawane nagrody dla różnych pracowników w różnej wysokości 
a sumując cały rok zapewne kwota była by tez taka .   
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Pani Radna Monika Chruszcz wniosła o przygotowanie dokumentów potwierdzających słowa 
Pani Skarbnik.  

Pani Radna Anetta Wiącek odniosła się do słów Radnej Moniki Chruszcz informując, że na 
pierwszej sesji o podwyżce pojawiła się jedyna uchwała o podwyżce tylko dla radnych.  

Pani Skarbnik poprosiła Panią Radną Monikę Chruszcz o zadanie pytania na piśmie aby mogła 
się do niego odnieść. 

Pan Mecenas Piotr Sikorski, poinformował, że zarzut o jakiejkolwiek cenzurze w Gminie jest 
nieuprawniony, następnie odesłał do ustawy o informacji publicznej gdzie jest artykuł, który 
w sposób wyczerpujący wskazuje jakie dokumenty muszą być zamieszczane w Biuletynie 
Informacji Publicznej. Wniosek dotyczący dostępu do informacji publicznej w trybie ustawy, 
nie musi być umieszczany na BIP natomiast wniosk w trybie ustawy o samorządzie gminnym 
składane przez radnych są umieszczane na BIP. 

Pani Radna Anetta Wiącek opuściła X sesje Rady Gminy Malechowo. 

Pani Radna Monika Chruszcz odniosła się do wypowiedzi Pana Radcy Prawnego informując, że 
konstytucja daje każdemu obywatelowi prawo w Polsce do tego, żeby wnikać w to, co dzieje 
się w urzędach, w instytucjach gdzie pieniądze są publiczne. Zaznaczyła, że nie było 50 tyś na 
Orkiestrę, nie ma na dożywianie na 10 osób starcza tylko dla 6 ? Odniosła się do zarobków 
kierowników, do rosnącego deficytu, do wkładu własnego jeśli projekt przejdzie, do zerowych 
pieniędzy na inwestycje  skąd na to wziąć pieniądze?  

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mariusz Małysz poinformował, że w roku 2025 będzie 
realizowany projekt drogi Niemica-Kusice wraz z chodnikiem. Poinformował również, że próg 
zwalniający będzie założony w marcu koło szkoły w Niemicy, jeśli chodzi o pobocze Pan 
starosta prowadzi rozmowy z inwestorem S6 i pobocze zostanie uzupełnione w miesiącu 
marcu-kwietniu. Poinformował również, że największe dziury w drogach będą łatane na 
zimno, ponieważ na łatanie na ciepło musi zostać ogłoszony przetarg, jak będzie wybrany 
inwestor będą drogi łatane systemem na ciepło.  

Pan Radny Wiesław Rosiński poinformował, o zwrócenie uwagi na znaki drogowe w 
miejscowościach Gminy Malechowo, zgłoszenie zostało otrzymane od Mieszkańców 
Święcianowa. Dodał, że z jego strony jest to prośba o interwencję.  

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mariusz Małysz poinformował, że Radni powiatowi są 
do dyspozycji Radnych gminnych i sołtysów, zwrócił uwagę na to aby informować ich o jakiś 
nieprawidłowościach, ponieważ nie są w stanie codziennie jeździć po wszystkich 
miejscowościach i wszystko sprawdzać, dodał że liczy na współpracę w tej kwestii.  

Pani Angielika Rokita zapytała Pana Przewodniczącego Mariusza Małysz jak to jest, że najpierw 
będzie położony próg zwalniający a następnie rozebrany żeby zrobić drogę Niemica-Kusice?  

 Pan Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mariusz Małysz poinformował, że próg jest sprawa 
konieczną i jest to niewielki koszt,  sygnały zaczęły się już w grudniu, natomiast droga będzie 
robiona na jesień więc nie można czekać tak długo aż do realizacji Drogi Niemica -Kusice 
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powstanie nadbudowany bardziej bezpieczny próg zwalniający oraz  potwierdził że będzie 
chodnik do boiska.  

Pan Radny Mateusz Wiącek, wniósł o wycinkę zakrzaczeń na drodze Malechowo -Darłowo 
przez Przystawy. Zwrócił uwagę, że nic nie widać nie ma się jak miną i jest to bardzo 
niebezpieczne. Wniósł również o próg zwalniający w miejscowości Gorzyca.  

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mariusz Małysz poinformował, że rozmowy na temat 
progu zwalniającego w Gorzycy były że nikt nie chce mieć tego progu koło swojej posesji, 
poprosił o wskazanie miejsca i okazanie zgody mieszkańców na jego powstanie.  

Pan Radny Mateusz Sydoruk wniósł o poszerzenie drogi od Przystaw do Darłowa o dolanie 
pasu  wzdłuż asfaltu jak poprzednio aby samochody ciężarowe nie uszkadzały drogi podczas 
zjeżdżania na pobocze podczas mijania.  

Ad. 20 Wolne wnioski. 

Nie wniesiono 

Ad. 21 Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 

Nie wniesiono 

Ad. 22 Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Magdalena Jadczak zamknęła X sesję  Rady Gminy IX Kadencji Samorządowej. 
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